
Zekâtı  kendi  istifademize
sunmamalıyız

Ali Karakaş: “Nur neşriyatına zekât verilebileceği
hususundaki  yazınız  üzerine  şöyle  bir  endişeye
mahal  var  mı:  Aldığımız  gazeteye  ödediğimiz
paraları  zekâta  mahsup  edersek  bu  kolaycılık
olmaz mı?”
Kendimiz için aldığımız gazete,  kitap ve dergi gibi  yayın organlarına ödediğimiz
paraları zekâta mahsup etmemiz şüphesiz doğru olmaz. Çünkü bu durumda zekâtı
kendi  yararımıza  döndürmüş  olmaktayız.  Ki  bu  caiz  değildir.  Caiz  olan,  bu
yayınlardan  başkasını  yararlandırmaktır.  Zekâtın  da  hikmeti  zaten  budur.
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